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Protokół nr XXX/17 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 27 lutego 2017 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 17:30. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, Burmistrza Pana Pawła Wójcika, przedstawicieli 

Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Kielcach oraz mieszkańców miasta  

i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XXX sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 27 lutego 2017r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 15 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XXIX sesji 

 

Protokół z XXIX sesji został przyjęty jednogłośnie, 15 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XXX sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Tomasza Biernackiego – naczelnika Wydziału Administracji i Promocji. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XXX sesji 

 

Burmistrz poprosił o dołączenie do proponowanego porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/227/2016 Rady Miejskiej w Chmielniku  

z dnia 12 grudnia 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej  w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem pomieszczeń 

oraz umów najmu lokali uzasadniając to tym, że wniosek o wyrażenie zgody na dodatkowy 

wynajem pomieszczeń Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Chmielniku wpłynął już po wysłaniu materiałów na sesję.  
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Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wprowadzeniem do proponowanego porządku 

obrad w/w projektu jako podpunktu „l” w punkcie „4”? 

 

ZA wprowadzeniem w punkcie „4” jako podpunkt „l” projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XXVII/227/2016 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 12 grudnia 2016 r.  

w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  

w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem pomieszczeń oraz umów najmu lokali 

głosowało 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad). Zmiana została przyjęta 

bezwzględną większością głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad ze 

zmianami. 

 

ZA przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali 

obrad). Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Radni obecni na XXX sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

 

1. a) Otwarcie sesji, 

b) Stwierdzenie kworum, 

c) Przyjęcie protokołu z XXIX sesji, 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata  

2016 – 2025, 
b) wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, 
c) zasad stosowanych przy nadawaniu nazw osiedlom, ulicom, placom, drogom 

wewnętrznym, skwerom innych obiektów miejskich znajdujących się w obrębie 

Miasta i Gminy Chmielnik, 
d) przeznaczenia do sprzedaży w formie bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej 

nr 1155/13 położonej w Chmielniku z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości oznaczonej nr działki 1154/2 przyległej do działki 

komunalnej, 
e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

położonej na terenie gminy Chmielnik, 
f) wydzierżawienia niezabudowanej nieruchomości położonej w Śladkowie Dużym, 
g) likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Śladkowie Małym Szkoły Podstawowej im. 

Stefana Żeromskiego w Chmielniku, 
h) likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Zreczu Dużym Szkoły Podstawowej im. 

Stefana Żeromskiego w Chmielniku, 
i) przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku  

z Filiami w Suchowoli, Lubani, Śladkowie Małym i Zreczu Dużym w Szkołę 

Podstawową im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku z filiami w Suchowoli i Lubani, 
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j) zmian budżetu na 2017 rok, 
k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035, 
l) zmiany uchwały nr XXVII/227/2016 Rady Miejskiej w Chmielniku  

z dnia 12 grudnia 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej  w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem 

pomieszczeń oraz umów najmu lokali. 

4. Interpelacje radnych. 

5.  Sprawy różne.  

6.  Zakończenie obrad.  

 

Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej oraz Prezesem Zarządu Oddziału 

Miejsko-Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych  RP Mariuszem Ścianą 
podziękowali za wieloletnią służbę na stanowisku dowódcy Jednostki Ratowniczo – 

Gaśniczej nr 4 w Chmielniku st. kapitanowi Jarosławowi Drożdżowskiemu, który przeszedł 

na emeryturę, a następnie powitano i zaprezentowano mł. brygadiera Szymona Górskiego - 

 od 16 lutego 2017 r. dowódcę JRG 4 w Chmielniku. Sylwetkę nowo mianowanego dowódcy 

przybliżył st. bryg. Sylwester Hamera komendant miejski PSP w Kielcach.   

 

Następnie Burmistrz oraz Przewodniczący Rady z okazji nadchodzącego Dnia Sołtysa złożyli 

wszystkim sołtysom obecnym na sesji życzenia oraz wręczyli im symboliczne prezenty. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Na początku swojego sprawozdania Burmistrz poinformował, że uczestniczył w konferencji 

dotyczącej demografii w naszym województwie. Niestety dane statystyczne nie napawają 

optymizmem, województwo Świętokrzyskie obok Śląskiego i Opolskiego odnotowują 

największe spadki liczby mieszkańców. Jest to spowodowane migracją i emigracją oraz 

spadkiem liczby urodzeń. Działania, które podejmujemy dotyczące infrastruktury itp. jest to 

nic innego jak „walka o mieszkańców” i należy czynić wszystko, żeby w Gminie Chmielnik 

ludzie chcieli mieszkać, żeby mieszkało się dobrze, żeby zatrzymać u nas mieszkańców. 

Składa się na to: dostępność do żłobka, przedszkola, dobrej szkoły, dobrej infrastruktury 

oświatowej, kulturalnej, sportowej i właśnie takie działania do realizacji zaplanowane są  

w naszej wieloletniej prognozie finansowej. W niedługim czasie odbędzie się spotkanie  

z podmiotem prywatnym zainteresowanym budową żłobka w naszym mieście, czyli coś 

czego u nas brakowało do tej pory. Nie należy zapominać o osobach starszych, dla których 

ważna jest opieka zdrowotna (w naszej gminie uruchomiony został program szczepień,  

z którego skorzystało ponad 300 osób). Będą przygotowywane oferty kulturalne, sportowe  

i rekreacyjne. Oprócz tego nasza gmina wspomaga rodziny wielodzietne poprzez możliwość 

bezpłatnego korzystania z basenu, czy niższej opłaty za odbiór odpadów komunalnych i będą 

przygotowywane inne, bo nie ma lepszej inwestycji niż w dzieci i rodzinę. 

Paweł Wójcik powiedział, że spotkał się z Komendantem Wojewódzkim Policji w sprawie 

dalszych losów budowy nowej siedziby komisariatu w Chmielniku. Prace nad przekazaniem 

działki są już na ukończeniu. W kwietniu lub maju b.r. Burmistrz zwróci się do Rady 

Miejskiej  
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z prośbą o przyjęcie przekazania środków na projekt komisariatu, do czego Gmina 

zobowiązała  w porozumieniu. Szacowana wartość całej inwestycji to około 3 mln zł i koszta 

te będą pokryte w całości przez Komendę Wojewódzką Policji, po naszej stronie jest 

przekazanie  działki  i sfinansowanie wykonania projektu.                

Burmistrz poinformował, że od 15 lutego działa świetlica w budynku szkoły w Zreczu Dużym 

i cieszy się ona ogromną popularnością.  

Od 1 marca wejdą w życie nowe godziny otwarcia placówek handlowych na terenie naszej 

gminy. Zrobione zostało to w trosce, żeby zabezpieczyć poczucie bezpieczeństwa 

mieszkańców. Salony gier będą mogły być czynne do godz. 22:00, natomiast placówki 

sprzedaży detalicznej do godz. 23:00. Spotkanie na ten temat odbyło się niedawno w Urzędzie 

z przedstawicielami Policji i Straży Miejskiej. 

Paweł Wójcik przypomniał, że zostały ogłoszone konsultacje dotyczące zmian nazw trzech 

ulic, które muszą zostać zmienione w związku obowiązującymi przepisami. Zostaną 

zmienione ulice w Chmielniku: Osiedle 22 Lipca i ul. 13 Stycznia oraz ul. Krasickiego  

w Piotrkowicach. Wszystkie informacje na ten temat można znaleźć na naszej stronie 

internetowej. 

Burmistrz na zakończenie sprawozdania przypomniał o działających już dwóch nowych 

funkcjonalnościach na stronie Urzędu, czyli: „Zgłoś awarię” i „Ogłoszenia”. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2025 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Z-cę Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Z-ca Burmistrza do projektu wniósł poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/259/2017 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2025 głosowało 15 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Sekretarz do projektu wniósł poprawki, do których nie zgłoszono zastrzeżeń. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  
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Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/260/2017 w sprawie wstępnej lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) zasad stosowanych przy nadawaniu nazw osiedlom, ulicom, placom, drogom 

wewnętrznym, skwerom innych obiektów miejskich znajdujących się w obrębie Miasta  

i Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Zbigniewa Zarzyckiego – Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/261/2017 w sprawie zasad stosowanych przy nadawaniu 

nazw osiedlom, ulicom, placom, drogom wewnętrznym, skwerom innych obiektów miejskich 

znajdujących się w obrębie Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) przeznaczenia do sprzedaży w formie bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej  

nr 1155/13 położonej w Chmielniku z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości oznaczonej nr działki 1154/2 przyległej do działki 

komunalnej 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka - Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Radny Stanisław Ściana zapytał czy wszyscy sąsiedzi tej działki zostali poinformowani  

o sprzedaży? 

 

Leszek Rybczyk odpowiedział, że tak i żaden z nich nie jest zainteresowany działką nr 

1155/13. 

 

Radny Grzegorz Wesołowski zapytał co będzie dalej z kioskiem stojącym na tej działce? 

 

Leszek Rybczyk odpowiedział, że kiosk musi być usunięty, o czym obecny dzierżawca został 

poinformowany już w zeszłym roku. W ostatniej umowie był zapis, że nie będzie ona już 

przedłużana, ale może wskazać inny teren do dzierżawy. Obecnie na Rynku jest wolny kiosk  

i można zawrzeć umowę z „Ruchem” i prowadzić tam dalej działalność. 
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Radny Ściana zapytał jaka jest cena działki przeznaczanej do sprzedaży? 

 

Leszek Rybczyk powiedział, że dopiero po podjęciu przez Radę Miejską uchwały, działka 

zostanie wyceniona przez rzeczoznawcę.     

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/262/2017 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w formie 

bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 1155/13 położonej w Chmielniku  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości oznaczonej nr 

działki 1154/2 przyległej do działki komunalnej głosowało 13 radnych. 1 osoba głosowała 

PRZECIW i 1 osoba WSTRZYMAŁA się od głosu. Uchwała została podjęta większością 

głosów  i stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

położonej na terenie gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka - Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/263/2017 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy 

Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) wydzierżawienia niezabudowanej nieruchomości położonej w Śladkowie Dużym 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka - Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/264/2017 w sprawie wydzierżawienia niezabudowanej 

nieruchomości położonej w Śladkowie Dużym głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Olesińskiemu. 
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g) likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Śladkowie Małym Szkoły Podstawowej im. Stefana 

Żeromskiego w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/265/2017 w sprawie likwidacji Filii Szkoły Podstawowej  

w Śladkowie Małym Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku głosowało 

11 radnych. 1 osoba głosowała PRZECIW, 3. radnych WSTRZYMAŁO się od głosu. 

Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) likwidacji Filii Szkoły Podstawowej w Zreczu Dużym Szkoły Podstawowej im. Stefana 

Żeromskiego w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/266/2017 w sprawie likwidacji Filii Szkoły Podstawowej  

w Zreczu Dużym Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku głosowało 12 

radnych. 1 osoba głosowała PRZECIW, 2. radnych  WSTRZYMAŁO się od głosu. Uchwała 

została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

i) przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku  

z Filiami w Suchowoli, Lubani, Śladkowie Małym i Zreczu Dużym w Szkołę Podstawową 

im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku z filiami w Suchowoli i Lubani 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/267/2017 w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej 

im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku z Filiami w Suchowoli, Lubani, Śladkowie Małym  

i Zreczu Dużym w Szkołę Podstawową im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku z filiami  

w Suchowoli i Lubani głosowało 13 radnych. 2. radnych WSTRZYMAŁO się od głosu, 
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PRZECIW głosów nie było. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

j) zmian budżetu na 2017 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/268/2017 w sprawie zmian budżetu na 2017 rok głosowało 

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/269/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2017 – 2035 głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

l) zmiany uchwały nr XXVII/227/2016 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 12 grudnia 2016 

r. w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  

w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem pomieszczeń oraz umów najmu lokali 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXX/270/2017 w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/227/2016 

Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 12 grudnia 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody 

Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie 

umów na wynajem pomieszczeń oraz umów najmu lokali głosowało 15 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Od tej pory obrady prowadził Sławomir Wójcik - Przewodniczący Rady. 
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4. Interpelacje radnych. 

 

Żadnych interpelacji nie zgłoszono. 

 

5. Sprawy różne. 

 

Zastępca Burmistrza Mariusz Ściana poinformował, że jest już ogłoszony przetarg na budowę 

północnej obwodnicy Chmielnika. 30 marca b.r.  będzie otwarcie ofert, a termin zakończenia 

inwestycji zaplanowany jest na 30 listopada 2018 roku. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych  

w ustawowym terminie, czyli do końca kwietnia. 

 

Radny Jan Chruścicki zapytał jak obecnie wygląda sprawa związana z odnawialnymi 

źródłami energii? 

 

Mariusz Ściana powiedział, że na ostatniej sesji obszernie omówił ten temat. Do Urzędu 

wpłynęło ponad 900 deklaracji, co oznacza bardzo duże zainteresowanie wśród mieszkańców. 

Po analizie tych deklaracji, ze wstępnych szacunków wynika, że potrzebne byłoby na to około 

15 mln zł. W całej osi priorytetowej jest około 800 mln zł, a na to konkretne działanie 

przewidziane jest około 137 mln zł z czego 37,8 mln zł na projekty dotyczące bezpośrednio 

mieszkańców. Na chwilę obecną nie wiadomo jeszcze w jakiej formie rozpisany będzie 

konkurs, a bez regulaminu nie można podjąć żadnych dalszych działań. Te 37,8 mln zł jest na 

całe województwo, natomiast z deklaracji wynika, że nasza gmina potrzebuje 15 mln zł, 

widać już, że niełatwo będzie pozyskać środki. Jest to konkurs, w którym Gmina Chmielnik 

na pewno weźmie udział, przygotowując najlepszą dokumentację jaką będzie można 

przygotować.    

 

Paweł Wysocki Sołtys Lubani powiedział, że 6 marca b.r. organizowany jest wyjazd do 

Skaryszewa na jarmark koński, który ma trzystuletnią tradycję. W związku z tym zaprosił 

wszystkich zainteresowanych do wyjazdu.  

 

6. Zakończenie obrad 

Z powodu wyczerpania porządku XXX sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 27 lutego 2017 roku. 

Sporządził: 

Adam Pietrzyk 

 

Tomasz Biernacki 


